
Martina SÃ¡blÃkovÃ¡: "Medaile z MS mi dodala novou Å¡Å¥Ã¡vu"

BÅ™ezen 2019 - Elitní Ä•eské rychlobruslaÅ™ky Martina Sáblíková a Nikola Zdráhalová zavítaly do Domova sv. Josefa v
Å½írÄ•i u Dvora Králové nad Labem. Odstartovaly tím kampaÅˆ na výmÄ›nu oken v jediném lÅ¯Å¾kovém zaÅ™ízení v ÄŒR pro
nemocné roztrou&scaron;enou sklerózou. Redaktorka rádia Kulí&scaron;ek, Tereza Fligrová, vyzpovídala pÅ™ed
zahájením besedy Martinu Sáblíkovou, pÄ›tinásobnou olympijskou medailistku a &scaron;estnáctinásobnou svÄ›tovou
&scaron;ampionku.

 

 

Dobrý den.

Dobrý den.

PÅ™emý&scaron;líte o hrách v Pekingu v roce 2022?

,,Ano pÅ™emý&scaron;lím, uvidíme jak na tom budu zdravotnÄ›. Ale doufám, Å¾e se tam podívám."

Jak vzpomínáte na va&scaron;i poslední zlatou medaili z mistrovství svÄ›ta?

,,Tak samozÅ™ejmÄ› velice pozitivnÄ›. Jsem hroznÄ› ráda, Å¾e se to tam povedlo, protoÅ¾e  sezóna pÅ™ed dvÄ›ma lety nebyla
optimální. Tím, Å¾e se konec leto&scaron;ní sezóny povedl, tak mi to dodalo novou energii a novou &scaron;Å¥ávu do
dal&scaron;ích let."

Znáte nÄ›jaké Krkono&scaron;ské jídlo?

,,Dnes jsme k obÄ›du mÄ›li kyselo." 

DÄ›kuji za rozhovor. 
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